
STYREMØTE 4-2023 LØTEN O-LAG 

Mandag 19. juni kl. 18.00 

hos Tove-Kristin Westli i Røya 2 i Svaenlia 
 

 

Tilstede: Simen Smestad, Steinar Libak, Sigurd Dæhli, Sigurd Skaaden, Emilie Westli 

Andersen, Tove-Kristin Westli, Stine Engebakken (ref.) 

 

Sak 37/2023 Godkjenning av referat fra styremøtet 2. mai 2023 

 

Ok 

 

Sak 38/2023 Evalueringen av sesongen så langt. Hva har fungert bra? Hva kan vi endre på? 

 

Råtass: Emilie oppsummerer første halvdel. Mye positivt. Mer kompassopplæring og heve 

vanskelighetsgraden.  

Organisere samkjøring/felles avreise til f.eks. Nammo-løp og andre nærløp til høsten.  

Lage “bruksanvisning” på Eventor, hvordan lage bruker og melde seg på løp. (pdf?) 

Sende melding på Spond til de som ikke har møtt opp på de siste treningene.  

 

Ukas løype er brukt av flere. Mange er registrert som deltatt. og flere har vippset. Deltagere fra 

andre klubber enn Løten. Bra opplegg.  

 

 

 

Sak 39/2023 Planlegging av vintermånedene. Hvilke kompetansehevende tiltak kan vi ha? 

 

Kompetansehelgen til NOF skal være hel-digital i år. Det blir digitale kompetansekvelder i stedet 

for en fysisk samlingshelg. Organisere til felles samling innad for å se på dette? Se på programmet 

når dette er klart og legge en plan ut fra det.  

 

Trenerkurs? Løypeleggerkurs? Tidtakerkurs? Løpsleder? Evt. samarbeid med naboklubber om kurs? 

Tove-Kristin tar kontakt med Solveig S. Stenberg i Mjøs-O og lufter interessen for trener-1 kurs for 

klubber i Mjøs-O.  

 

 

Sak 40/2023 Tilbakemelding til Mjøs-O ang bruk av inkluderingsmidler de er tildelt 

 

 Tove-Kristin har etterlyst referat fra møte 31.05. 

 

Sak 41/2023 Planlegge familietur for lagets medlemmer til O-festivalen på Sjusjøen 2024? 

 

O-festivalen avholdes rundt St.Hans hvert år. Lagkonkurranse for Råtass.  

Starte rekruttering til denne helga allerede nå til høsten. (Tema på sesongavslutningen) 

 

 

Sak 42/2023 Hvordan jobbe for å holde på nybegynnerne, slik at de ikke forsvinner? 

 

F. eks gateløp på vinteren, sosialt med juletreorientering, arr. aktiviteter gjennom vinteren.  

Vintertrening på Østvang - bruke første timen til Råtass inne (kl 18-19), med styrkesirkel inne for 

de “eldre” kl 19-20 (de har da utetrening fra 18-19 først).  

 



 

Sak 43/2023 Er det mulig å bestille flere hettegensere? 

 

Kan bestilles opp. Steinar undersøker ang. pris og bestilling, og Emilie kan legge ut på 

klubbsida/Eventor.  

 

 

Sak 44/2023 Hvor vil vi ha Pinseløpene i 2025? Viktig ifht til kartlegging. 

 

2024: Kolomoen Nord (Hamar arr.) 

2025: Budor skistadion? Her er det best tilrettelagt arena/samlingsplass per nå.  

           

 

Sak 45/2023 Løten o-lag 50 år i 2027. Hva tenker vi om å arrangere et stort løp? 

 

Avhengig av å arrangere sammen med andre klubber. Spørre nærliggende klubber, vi ønsker å ha 

arrangementet i Løten. (Vang, Stange/Vallset) 

Veteranmesterskapet?  Fredag, lørdag og søndag i starten av september.  

Evt. som erstatning for Pinseløpene? (2. pinsedag er 17.mai i 2027) 

 

 

Sak 46/2023 Evt. 

 

Løpsleder KM natt  (22. sept): Steinar spør noen foreslåtte.  

Løypelegger KM natt og Huldertrampen: Kristian Storsveen 

 

 

 

 

Litt kort info fra styreleder:    

 

 

Rapportering og oppdatering til Brønnøysundregisteret er levert og godkjent.  

 

Invitasjon til Kom-deg-ut-dagen (Friluftslivets uke) 3. september på Målia. 

 

Brev fra kultursjef. Vi får 30.000 kr tilskudd årlig fra Løten kommune ifbm. Stolpejakten, de ønsket 

en kort rapport fra 2022 med litt statistikk og enkelt regnskap, Tove-Kristin har sendt dette.  

 

Vi har søkt om Kiwi bedriftskort fra Norgesgruppen. Dette til bruk for å handle på Kiwi. Den gamle 

handlekontoen utgår fra 01.07.23.  

 

 

Neste styremøte onsdag 30. august kl 18.00 hos Sigurd D. i  Dr. Wefringsveg 70, 2. etg.  


